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Vragen van het lid Poppe (SP) over
het NOS-bestuur. (Ingezonden 20
november 1997)

1
Kent u het bericht «Paars strijdt om
invloed in NOS-top»?1

2
Hebt u uw partijgenoot G. J.
Wolffensperger als bestuursvoorzitter
voorgesteld aan de
onderhandelingsdelegatie van de
omroepen?

3
Is oud-PvdA-wethouder H. van Beers
voorgesteld voor de portefeuille
programmazaken?

4
Kunt u aangeven in welke mate de
politieke kleur van deze kandidaten
een rol speelt bij deze keuze?

5
Dienen bij dergelijke benoemingen
niet de kwaliteit en deskundigheid
van de kandidaten centraal te staan?

1 De Volkskrant, 17 november jl.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris Nuis
(Onderwijs, Cultuur en
Wetenschappen). (Ontvangen 8
december 1997)

1
Ja.

2
Neen, waarbij ik overigens opmerk
dat het gevoerde overleg met de
omroepdelegatie vertrouwelijk van
aard was.

3
Ja, zoals bekend, is de heer Van Beers
nu werkzaam als directeur van de
VPRO.

4 en 5
De kwaliteit en deskundigheid
hebben centraal gestaan.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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